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Verzoek van:   GroenLinks 
 
om het ingekomen stuk: HOV in het Gooi, agenda 15 december 
 
te behandelen in de commissie FD 25 januari 2023 
 
 
 
De volgende motivering en eventuele vragen dienen ter voorbereiding op de commissiebehandeling.  
 
Motivering voor commissiebehandeling 
We zijn benieuwd naar de visie van het college op de verkeersveiligheid voor fietsers en de uitwerking 
daarvan op het programma Oost West as.  
 
 
Eventuele vragen voor het college 

- het vergroten van de verkeersveiligheid is 1 van de thema’s van het programma Oost-West as. Deze 
brief roept de vraag op: op welke manier is de veiligheid van fietsers en voetgangers geborgd in (de 
uitvoering van) het programma?  

- in Huizen is (bijna) alles op fietsafstand te bereiken. Klopt het dat er minder mogelijkheden voor 
fietsers komen om de grote verkeerswegen over te steken? Zo ja, ziet het college mogelijkheden dit 
te verbeteren? Om zowel het OV als fietsverkeer/voetgangers ruim baan te geven in Huizen? 
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